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Abstract (en)
The holding plate (13) and the closure plate (14) are constructed as an integral moulding which is produced from a punched blank by folding.
Furthermore, transversely running slats (16) are assigned to the closure plate (14) for the purpose of displacement in their longitudinal direction,
which slats are formed by incisions (17) extending over a partial thickness of the moulding. The slats (16) extend at least over the transition region
from the holding plate (13) to the closure plate (14). The incisions (17) run parallel to one another with relatively small spacing. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Halteplatte (13) und die Verschlußplatte (14) sind als ein einstückiges Formteil ausgebildet, welches aus einem Stanzling durch Faltung
hergestellt wird. Ferner sind der Verschlußplatte (14) zwecks Verschiebung in ihrer Längsrichtung quer verlaufende Lamellen (16) zugeordnet, die
durch sich über eine Teildicke des Formteils erstreckende Einschnitte (17) gebildet sind. Die Lamellen (16) erstrecken sich zumindest über den
Übergangsbereich von der Halteplatte (13) zur Verschlußplatte (14). Die Einschnitte (17) verlaufen parallel und in einem relativ geringen Abstand
zueinander. <IMAGE>
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